基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第19/20-2號)

敬啟者:

- 1. 有關學生註冊費之退款安排如下:
 - 1.1 凡已繳交(19-20)年度全日班學生註冊費(1,570元),將於9月底用支票形式退回。
 - 1.2 凡已繳交(19-20)年度半日班學生註冊費(970元),將於9月底用支票形式退回。
- 2. 本年度半日班學生茶點費為 1000 元,分上、下學期繳交,即每期為 500 元, 請家長於 9 月 12 日(四)前將上學期茶點費 500 元交到班主任收集。

上列各項,敬希垂注為荷!

此致 貴 家 長



基督教宣道會錦綉幼稚園

校長:

朱逢招

2019年9月6日

C. & M.A. Fairview Park Kindergarten Notice(19/20-2)

September 6, 2019

Dear Parents,

- 1. Refund arrangements for the student registration fee(2019-2020) are as follows:
 - 1.1 The Full-time student registration fee (\$1,570) will be refunded by cheque at the end of September.
 - 1.2 The Half-day student registration fee (\$970) will be refunded by cheque at the end of September.
- 2. The refreshment fee for half-day students for the whole year is \$1000 and will be received in two payments of \$500, one payment per term. Please pay \$500 for first term to the class teacher by September 12.

Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,

Chu Fung Chiu
The Principal